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Rijeka, 20.10.2023. 
 
N/P: 
 

 Biopčela, Rijeka 
Rose Leard 45, Rijeka  

 Udruženje pčelarskih udruga Primorsko-goranske županije – Primorsko-goranski 
pčelarski savez (UPU PGŽ) 
Mali Kijec 35. Omišalj 

 
 

 
Predmet:  Potpora udruzi Biopčela povodom otkazivanja 17. ocjenjivanja kvalitete meda – Zlatno 

ulište 2023. 
 
 
Poštovani, 
 
Ovim putem izražavamo veliko nezadovoljstvo zbog situacije koja je uzrokovala neodržavanje 17. 
Zlatnog ulišta 2023. Naprosto je nepojmljivo da se jedna takva manifestacija zaustavlja i to zbog nečijeg 
osobnog stava i netočne argumentacije 
 
Tim više nam nije jasan stav županijskih institucija koje su takve argumente i prihvatile. Nemojmo 
zaboraviti kako su sve on,e godinama bile vrlo dobro upoznate sa Zlatnim ulištem i koje su se po svim 
medijima ponosile jednim ovakvim županijskim događanjem.  
 
I sama Primorsko-goranska županija je vrlo dobro upoznata s time koliko je snažna bila promocija naših 
medova upravo kroz Zlatno ulište. Pa i s time koliko je Zlatno ulište doprinijelo da naše tržište počne 
percipirati upravo domaću kvalitetu meda. Treba naglasiti kako je i provedba zaštite izvornosti 
Goranskog meduna dobrim dijelom bila temeljena upravo na Zlatnom ulištu. Zlatno ulište bilo jedan od 
onih najmoćnijih alata kojima se to osiguravalo. I zar ćemo se sada odreći takvog alata? I na osnovu 
čega?  
 
Kao organizacija koja je duboko involvirana u ocjenjivanje kakvoće medova, HUSAM dobro zna kako je 
provedba jednog ovakvog natjecanja vrlo zahtjevan poduhvat. Organizacijski, tehnički, stručno i 
financijski. Povući ćemo paralelu s brodogradnjom i reći da kad se nešto tako ugasi, to nije proces koji 
bi se mogao ponovno pokrenuti samo jednim „pritiskom na dugme“. 
 
Stoga apeliramo na sve dionike ovog procesa da dobro razmisle o mogućim konsekvencama 
zaustavljanja jednog ovako važnog procesa. HUSAM je stava kako je Biopčela sve ove godine bila više 
nego pouzdan i kompetentan organizator te da stvarno nema razloga da to ne bude i dalje. 
 
S poštovanjem, 
 
 
 
 

prof.dr.sc. Dražen Lušić, dipl.sanit.ing. 
Predsjednik HUSAM 


